
Rada Powiatu w Końskich

Komisja Rewizyjna

ProtokółNr 37/2/2023

Obrady rozpoczęto 27 marca 2023 o godz. 08 :00, a zakończono o godz. 08:49 tego samego
dnia.

W posiedzeniu wzięło udział 9 członków.

Obecni:
1. Lilla Brożyna
2. Michał Cichocki
3. Marian Domagała

4. Dorota Duda
5. Grzegorz Jóźwik

6. Czesław Kurcbart
7. Wojciech Owczarek
8. Paweł Pękala

9. Robert Plech

Posiedzenie otworzył

Komisji.
obradom przewodniczył Michał Cichocki - Przewodniczący

Ad.2.
Przyjęcie porządku posiedzenia.

Wobec braku uwag przystąpionodo przyjęcia porządku posiedzenia.

Głosowano w sprawie:
Przyjęcie porządku posiedzenia.

Wyniki głosowania
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (8)
Michał Cichocki, Marian Domagała,Dorota Duda, Grzegorz Jóźwik, CzesławKurcbart,
Wojciech Owczarek, Paweł Pękala, Robert Plech
NIEOBECNI (1)
Lilla Brożyna

Poniższy porządekobrad został przyjęty jednogłośnie.

1.Otwarcie i stwierdzenie quorum.
2.Przyjęcie porządku posiedzenia.
3.Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie:

a. określenia zadań, na które przeznacza się środki otrzymane w/g algorytmu
z Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnychna 2023 rok ,

b. oceny rocznej działalności Warsztatu Terapii Zajęciowej w Końskich działającego przy
Towarzystwie Wspierania Rozwoju Powiatu "Wszechnica Konecka",

c. powierzenia i przejęcia niektórych zadań z zakresu administracji rządowej związanych

z przeprowadzeniem kwalifikacji wojskowej w latach 2023-2027,
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d. określenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie powiatu
koneckiego w 2023 roku,

e. zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Koneckiego
na lata 2023-2028,

f. zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2023 r.,
g. rozpatrzenia petycji sołectwa Niebo ,
h. rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy w Końskich,

i. rozpatrzenia skargi na Starostę Koneckiego z dnia 24 października 2022 roku .
4.Sprawozdanie z pracy Komisji za 2022 rok.
S.Sprawy różne.

Ad. 3.
Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie:

a) określenia zadań, na które przeznacza się środki otrzymane w/g algorytmu z Państwowego

Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na 2023 rok,

Projekt uchwały przedstawiła Urszula Przygodzka - Dyrektor Powiatowego Centrum
Pomocy Rodzinie w Końskich.

W dyskusji wzięli udzial:
Radny Grzegorz Jóźwik zapytał, w jakiej wysokości Powiat otrzymał środki w poprzednim
roku.

Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Końskich Urszula Przygodzka
poinformowała, że w ubiegłym roku otrzymali kwotę 2 141 811 zł , a w obecnym kwota
wynosi 3 099 332 zł.

Radny Grzegorz Jóźwik zapytał czy na terenie powiatu są kluby sportowe dla osób
niepełnosprawnych, które korzystają z dofinansowania.

Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Końskich Urszula Przygodzka
oznajmiła, że nie były składane wnioski o dofinansowanie tego rodzaju działalności.

Radna Dorota Duda zapytała czy w zasobach PCPR w Końskich jest literatura pisana
alfabetem BraiIle ' a.

Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Końskich Urszula Przygodzka
poinformowała, że nie posiadają takiej literatury i nie słyszała żeby było zainteresowanie.
Dodała, że jeśli byłoby zapotrzebowanie to wówczas zabezpieczone by zostały środki

finansowe na dofinansowanie usług tłumaczajęzyka migowego.

Na tym dyskusję zakończono.

Sprawdzono quorum, a następnie przystąpiono do zaopiniowania projektu uchwały.

Glosowano w sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia zadań, na które przeznacza się środki

otrzymane w/g algorytmu z Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych

na 2023 rok.

Wyniki glosowania
ZA: 9, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: O
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Wyniki imienne:
ZA (9)
LilIa Brożyna, Michał Cichocki, Marian Domagała, Dorota Duda, Grzegorz Jóźwik, Czesław

Kurcbart, Wojciech Owczarek, Paweł Pękala, Robert Plech

Komisja pozytywnie zaopiniowałaprzedmiotowy projekt uchwały.

b) oceny rocznej działalności Warsztatu Terapii Zajęciowej w Końskich działającego przy
Towarzystwie Wspierania Rozwoju Powiatu "Wszechnica Konecka",

Projekt uchwały omówiła Urszula Przygodzka - Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy
Rodzinie w Końskich.

W dyskusji wzięli udzial:
Przewodniczący Komisji Michał Cichocki zapytał, jaki jest cel główny funkcjonowania
Warsztatu Terapii Zajęciowej.

Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Końskich Urszula Przygodzka
oznajmiła, że głównym celem działalności warsztatu jest aktywizacja, wzmacnianie
samodzielności przez osoby niepełnosprawne oraz nabywanie umiejętności integracji
ze społeczeństwem.

Przewodniczący Komisji Michał Cichocki zapytał jak Powiatowe Centrum Pomocy
Rodzinie, jako jednostka nadzorującaocenia efekty działań Warsztatów Terapii Zajęciowej.

Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Końskich Urszula Przygodzka
poinformowała, że Warsztat Terapii Zajęciowej przedkłada rożnego rodzaju sprawozdania,
które także przesyłane są do innych organów.

Przewodniczący Komisji Michał Cichocki zwrócił się z prośbą o przygotowanie na sesję

informacji, czy jest kolejka oczekujących ijakajest procedura przyjmowania uczestników.

Na tym dyskusję zakończono.

Głosowano w sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie oceny rocznej działalności Warsztatu Terapii
Zajęciowej w Końskich działającego przy Towarzystwie Wspierania Rozwoju Powiatu
"Wszechnica Konecka".

Wyniki głosowania
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: °
Wyniki imienne:
ZA (9)
Lilla Brożyna, Michał Cichocki , Marian Domagała, Dorota Duda, Grzegorz Jóźwik, Czesław

Kurcbart, Wojciech Owczarek, Paweł Pękala, Robert Plech

Komisja pozytywnie zaopiniowałaprzedmiotowy projekt uchwały.
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c) powierzenia i przejęcia niektórych zadań z zakresu administracji rządowej związanych

z przeprowadzeniem kwalifikacji wojskowej w latach 2023-2027,

Wobec braku uwag przystąpiono do zaopiniowania projektu uchwały.

Głosowano w sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie powierzenia i przejęcia niektórych zadań

z zakresu administracji rządowej związanych z przeprowadzeniem kwalifikacji wojskowej
w latach 2023-2027.

Wyniki głosowania
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ : 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI : °
Wyniki imienne:
ZA (9)
Lilla Brożyna, Michał Cichocki, Marian Domagała, Dorota Duda, Grzegorz Jóźwik, Czesław

Kurcbart, Wojciech Owczarek, Paweł Pękala, Robert Plech

Komisja pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwaly.

d) określenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie powiatu koneckiego
w 2023 roku,

Pytań nie było. Dyskusji nie prowadzono.

Głosowanow sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia rozkładu godzin pracy aptek
ogólnodostępnych na terenie powiatu koneckiego w 2023 roku.

Wyniki głosowania
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ : 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: °
Wyniki imienne:
ZA (9)
Lilla Brożyna, Michał Cichocki, Marian Domagała, Dorota Duda, Grzegorz Jóźwik, Czesław

Kurcbart, Wojciech Owczarek, Paweł Pękala, Robert Plech

Komisja pozytywnie zaopiniowałaprzedmiotowy projekt uchwały.

e) zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Koneckiego na lata
2023-2028,

Projekt uchwały przedstawiłaSkarbnik Powiatu Edyta Drążkiewicz.

Wobec braku uwag przystąpiono do zaopiniowania projektu uchwały.

Głosowano w sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej
Prognozy Finansowej Powiatu Koneckiego na lata 2023-2028.
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Wyniki głosowania
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: °
Wyniki imienne:
ZA (7)
Lilla Brożyna, Michał Cichocki, Marian Domagała, Grzegorz Jóźwik, Wojciech Owczarek,
Paweł Pękala, Robert Plech
WSTRZYMUJĘSIĘ (2)
Dorota Duda, Czesław Kurcbart

Komisja pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.

f) zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2023 r.,

Projekt uchwały omówiłaSkarbnik Powiatu Edyta Drążkiewicz.

Pytań nie było. Dyskusji nie prowadzono.

Głosowano w sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwaływ sprawie zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2023r.

Wyniki głosowania
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: °
Wyniki imienne:
ZA (7)
Lilla Brożyna, Michał Cichocki, Marian Domagała, Grzegorz Jóźwik, Wojciech Owczarek,
Paweł P ękala, Robert Plech
WSTRZYMUJĘSIĘ (2)
Dorota Duda, CzesławKurcbart

Komisja pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.

g) rozpatrzenia petycji sołectwaNiebo,

Wobec braku uwag przystąpiono do zaopiniowania projektu uchwały.

Głosowano w sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji sołectwaNiebo.

Wyniki głosowania
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: °
Wyniki imienne:
ZA (9)
Lilla Brożyna, Michał Cichocki, Marian Domagała, Dorota Duda, Grzegorz Jóźwik, Czesław

Kurcbart, Wojciech Owczarek, Paweł Pękala, Robert Plech

Komisja pozytywnie zaopiniowałaprzedmiotowy projekt uchwały.
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h) rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy w Końskich,

Pytań nie było. Dyskusji nie prowadzono.

Głosowano w sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora
Powiatowego Urzędu Pracy w Końskich.

Wyniki głosowania
ZA : 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ : 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: °
Wyniki imienne:
ZA (9)
Lilla Brożyna, Michał Cichocki, Marian Domagała, Dorota Duda, Grzegorz Jóźwik, Czesław

Kurcbart, Wojciech Owczarek, Paweł Pękala, Robert Plech

Komisja pozytywnie zaopin iowała przedmiotowy projekt uchwały.

i) rozpatrzenia skargi na Starostę Koneckiego z dnia 24 października 2022 roku .

Wobec braku uwag przystąpiono do zaopiniowania projektu uchwały.

Głosowano w sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Starostę Koneckiego
z dnia 24 października 2022 roku.

Wyniki głosowania
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ : 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: °
Wyniki imienne:
ZA (9)
Lilla Brożyna, Michał Cichocki, Marian Domagała, Dorota Duda, Grzegorz Jóźwik, Czesław

Kurcbart, Wojciech Owczarek, Paweł Pękala, Robert Plech

Komisja pozy tywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.

Ad. 4.
Sprawozdanie z pracy Komisji za 2022 rok.

Przewodniczący Komisji Michał Cichocki poinformował, że sprawozdanie zostało

udostępnionewraz z zawiadomieniem.

Radni nie wnieśli uwag do przedmiotowego sprawozdania.

Ad. 5.
Spraw różnych nie było.

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Komisji podziękował za uczestnictwo
i ogłosił zakończenie posiedzenia.
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Przygotował(a): Iwona Cholewa

przygotowano przy pomocy programu eSesja .pl
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Przewodniczący

Komisji Rewiz'yj~
;.;ot~

MicMił Ci~i~ocki




